
 
Wij hadden de vraag aangekondigd op 29 januari over de Goorweg. Onze fractie is bekend 
dat er meer gegadigde waren voor deze bestemming ook met behoud van het huidige 
bestemmingsplan agrarisch. 
 
 1. Waarom is u beslissing op deze initiatiefnemer en niet voor de eerdere aanvragen zoals 
een kleine paardenstal en weide?  
2. Waarom koos u voor een initiatief waarvoor een bestemmingsplan wijziging noodzakelijk 
is en niet voor die geen wijziging nodig had? 
3. Is het nog mogelijk voor de andere initiatiefnemers te kiezen? 
 
Bij voorbaat dank voor de beantwoording van de vragen voor de besluitvormende raad van 
18 februari. 
 
Met vriendelijke groet, 
Stijn van den Brekel 
SP 
 


